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Protokol kontroli problemowej zamowienia p nansowanego z budzetu 
grniny miejskiej Klodzko na swiadczenie u ie korzystania z krytej 

/a .. . .. . .... ..a. ' 
plywalni w ramach wychowania fizyczneg zkoi'podstawowych i 

gimnazjalnych z gminy miasta Klodzko 

Komisja rewizyjna przeanalizowala tresc specyfikacji istotnych warunkow zamowienia 
publicznego na realizacje zajec z wychowania fizycznego dla uczniow szkol prowadzonych 
przez gmine miejskq Klodzko oraz zawartq z ZAMG GM Klodzko umowq o swiadczenie tych 
uslug w roku 2014. Z tresci zamowienia wynika, ze miasto Klodzko zamowilo usluge o 
wartosci 500 000 zl, polegajqcq na udostqpnieniu kazdemu uczniowi ww. szkol jednej 
godziny tygodniowo na zajecia szkolnego wychowania fizycznego na krytej plywalni. Dla 
uczniow klas sportowych przewidziano cztery godziny takich zajqc tygodniowo. Warunki oraz 
uprawnionych do korzystania z plywalni miejskiej okresla specyfikacja istotnych warunkow 
zamowienia oraz umowa o swiadczenie uslug przez ZAMG sp. z oo. z gminq miejskq 
Klodzko. Podobnej tresci umowq zawarto na rok 2015. 

Tab. 1. Rozliczenie zumdwionych godzin w/g specyJikncji istotr~ych warunkdw zntndwienia na uslug1 

udostcpnieniu krytej pIywalni w Ki'odzku w 2013 r. 

llosc llosc llosc uwagi 

LP Grupa korzystajqcych - wedlug zamowienia uczni6w wstgpow wstgpow 
tygodn. rocznie 

1 Ilosc korzystajqcych (miesiqce 01. - 06. i 09.- 12.) 1 938 2 508 100 560 (40 tyg,) 

2 W tym uczniowie klas sport. (4 godz. tygodn.) 192 768 30 720 

3 W tym uczniowie klas ogolnych (1 godz. tygodn.) 1 746 1 746 69 840 

4 llosc godzin do wykorzystania w miesiqcu 10 032 

5 llosc godzin do wykorzystania w tygodniu 2 514 

6 llosc godzin do wykorzystania dziennie 502 

7 llosc korzystajqcych w ciqgu godz. (w godz,8.00 - 17.00) 56 
8 llosc godzin do wykorzystania w ferie zimowe 1 200 120 (2 tyg.) 

9 Ilosc godzin do wykorzystania w wakacje letnie 6 200 689 
400 

(9 tyg.) 

10 tqcznie ilosc godzin w ciqgu roku 107 960 

11 ~ r e d n i  koszt 1 wstqpu wg. umowy (w zl) 4,63 

Z informacji kierownika Krytej Plywalni z dnia 27 kwietnia 2015 r. wynika, ze wykorzystanie 
zamowionych godzin na plywalni w czwartym kwartale 2014 roku wynioslo 8 922 wejscia, a 
w I. kwartale 2015 roku 5 180 wejsc. Daje to odpowiednio: 28% w czwartym kwartale ub. 
roku i 16% w pierwszym kwartale 201 5 roku w stosunku do zamowionych ilosci wejsc. 

Dodatkowo zauwazyc nalezy, iz w miesiqcach letnich i zimowych wakacji zamawiane sq i 
realizowane uslugi jedynie dla uczestnikow polkolonii oraz zajqc zorganizowanych grup 
mlodziezy, w rodzaju grup wsparcia, natomiast miasto reguluje naleznosci miesiqczne jak za 
miesiqce w ktorych realizowane sq zajecia szkolne. Komisja Rewizyjna, majqc na uwadze, iz 
na ilosc uczestnikow zajqc na plywalni w ostatnim kwartale ubieglego i pierwszym kwartale 
biezqcego roku, moze miec wplyw sezon zimowy, zalecila dalsze monitorowanie ilosci 
uczniow klodzkich szkol korzystajqcych z zajqc z plywania. 

Wnioski oraz uwagi odnosnie zamowienia publicznego zostaty przekazane p. Burmistrzowi 
do realizacji, a takze odczytane na sesji Rady Miejskiej w dniu 30. kwietnia 2015 roku. We 



wnioskach Komisja Rewizyjna zalecila m.in. rozwazenie przedluzenia godzin otwarcia 
plywalni o godziny poranne, przeprowadzenie ankiety w celu rozeznania preferencji klientow 
plywalni dla optymalnego rozplanowania i wykorzystania tego obiektu dla celow 
dydaktycznych w czasie, kiedy nie korzystajq z niego klienci komercyjni, w szczegolnosci w 
godzinach od 8,00 do 17.00. 

W m-cu listopadzie Komisja uzyskala rozliczenie wykorzystania zamowionych godzin na 
plywalni, ktore wahajq siq od maksymalnych tj. 2 316 wejsc w miesiqcu kwietniu b.r. do 
2900 w miesiqcu pazdzierniku b.r do najmniej licznych w czerwcu 2015 r (ok. 1400 wejsc). 
Komisja porownala zamowione ilosci wedlug specyfikacji istotnych warunkow zamowienia 
publicznego z 2014 roku do faktycznie wykorzystanych przez szkoly wstqpow (dane na 
podstawie informacji Kierownika krytej plywalni) w okresie od pazdziernika 2014 do 
pazdziernika roku 2015. Faktycznie wykorzystana w stosunku do zamowionej przez miasto 
Klodzko ilosC godzin wyniosla co najwyzej 27 % (przy najwyzszej frekwencji 2 900 osob 
miesiqcznie). Cena za jednorazowy wstqp wyniosla (wg. zamowienia) 4,63 zl. 

Z dalszych ustalen wynika, i t  frekwencja podczas zajqc na plywalni zalety od odlegloSci szkdy od 
obiektu (koniecznoSC dowozu uczniow Zespolu Szkbl lntegracyjnych i Miejskiego Zespolu Szkbl na 
plywalniq), tradycji, zasobow kadrowych oraz rozkladu zajqc szkdy, ktbrego niejednokrotnie nie 
moina dostosowaC do harmonogramu zajqc na plywalni. ZauwatyC naleiy i t  program szkolnego 
wychowania fizycznego uwzglqdniac musi obowiqzek realizacji przez nauczycieli podstawy 
programowej z tego przedmiotu, ktbra obejmuje zajqcia nie tylko na plywalni, ale wymaga szerokiego 
stosowania wszechstronnych za j~c  ruchowych. Wykorzystanie zambwionych ilosci wstqpow przez 
szkoiy wykazuje znaczne wahania w cyklu rocznym, w zmniejszajqc siq w szczegolnosci w 
miesiqcach wiosenno-letnich (czerwiec, wrzesien), a takie w okresie zimowym (styczen, luty). 

Z rozliczenia zamowionych wstqpow (zgodnie z umowq na realizacjq zamowienia 
publicznego) wynika, iz rygorystyczna realizacja zapisow umowy wymagalaby 
udostqpnienia plywalni dla 56 osob na godzinq w czasie miqdzy 8.00 a 17.00. W tym stanie 
rzeczy niemozliwe wrqcz, lub bardzo utrudnione byloby korzystanie z obiektu przez 
mieszkancow Klodzka, w tym osoby niepelnosprawne, a zatem Spolka nie mialaby 
mozliwosci uzyskania przychodow z dzialalnosci komercyjnej. 

Komisja, po analizie przedstawionych danych oraz dyskusji, z udzialem zastqpcy Burmistrza 
Miasta Klodzka sformulowala koncowe wnioski: 

I. Komisja podtrzymuje wniosek z 30 kwietnia 201 5 dotyczqcy przedluzenia godzin otwarcia 
krytej plywalni o godziny poranne, tj. od godziny 6.00. 

2. Komisja wnosi o przeznaczenie w roku 2016 kwoty 300 000 zlotych na realizacjq 
zamowienia publicznego w zakresie udostqpnienia krytej plywalni na zajqcia szkolnego 
wychowania fizycznego. 

3. W zwiqzku z duzym zainteresowaniem i oczekiwaniami spolecznymi dotyczqcymi 
wsparcia klodzkich klubow sportowych (w szczegolnosci uczniowskich klubow sportowych) 
komisja wnosi o wsparcie z budzetu sekcji plywackich wlw klubow w roku- w kwocie 
80 000 ZIO~YC~. hr 6 

4. Komisja wnosi o urealnienie ceny jednostkowego wstqpu w ramach zamowienia 
publicznego na udostqpnienie krytej plywalni dla klodzkich szkol w roku przyszlym. 



8. W zwiqzku ze znacznymi wahaniami iloSci uczniow, korzystajqcych z plywalni komisja 
zaleca zwrocenie szczegolnej uwagi na przyczyny tego stanu rzeczy oraz zapewnienie przez 
szkoly klodzkie systematycznego i masowego korzystania z uslug plywalni, z priorytetowym 
traktowaniem nauki plywania. 

6. Komisja zaleca podjqcie staran o pozyskanie Srodkow zewnqtrznych na wsparcie zajqc 
sportowych oraz naukq plywania m.in. z programu ,,Umiem plywac w konkursie dla 
samorzqdow i organizacji sportowych organizowanym przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. 

9 Komisja ponownie wnioskuje o przeprowadzenie ankiety wsrod korzystajqcych z krytej 
plywalni nauczycieli, uczniow i ich rodzicow w celu rozpoznania potrzeb oraz optymalnego 
rozplanowania zajqc szkolnych, rekreacyjnych dla mieszkancow Klodzka i sekcji sportowych. 

Za komisjq rewizyjnq Rady Miej Klodzku: 


